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Abstract (en)
The cylinder has a stator (1) provided with a notch for passing a web (2), an external rotor (4), an interior rotor (6) and a driving element (5). The
external rotor extends beyond the notch. The interior rotor is extended into a side of the notch between the driving element and the web. A drive cup
(3) is placed in the web to transmit rotation movements by the rotors to the driving element. The external rotor is maintained in a longitudinal position
with respect to the stator by clamping units (9) placed at an interior side of the stator.

Abstract (fr)
Cylindre de serrure de sûreté, comportant un stator (1) avec encoche (8) pour le passage du panneton (2), un rotor extérieur (4), un rotor intérieur
(6) et un entraîneur (5). Le rotor extérieur (4) s'étend au delà de l'encoche (8), le rotor intérieur (6) s'étend en deçà de l'encoche (8), et entre
l'entraîneur (5) et le panneton (2) est disposée une coupelle (3) d'entraînement du panneton (2) apte à transmettre au panneton (2) les mouvements
de rotation transmis par les rotors (4, 6) à l'entraîneur (5).
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